
                         
                          Bestyrelsesmøde  den 9. nov. 2009 
 
 
          alle var mødt  
    
1.  forbberedelse til generalforsamlingen. 
     løst og fast om evt. nyt medlem af best. da Betina ikke tager mod genvalg. 
     vi må se hvad der sker ! 
      regnskabet er gjort op og revideret. 
 
2.   nyt fra lokalrådet 
       ang. lydudstyr, kan man søge mini-bevilling om tilslud, et tilbud der gælder for mindre- 
      men konkrete ting.  ligeledes m.h.t. genoptryk af vores velkomsr-folder. 
    vedr. Å-projektet, ved vi ikke så meget endnu, men lokalrådet,arbejder videre med sagen. 
    Jubilæum i august   GLIF 125 år. 
    tanken er at finde 8 personer, til at varetage og tilrettelægge arrangementet, 
    en fra hver forening-  ikke fra bestyrelsen. 
   deadline:  1.dec. 2009 !! 
 
3   konkurrence vedr. nyt navn på den fælles hjemmeside  
    vindernavne bekendtgøres på generalforsamlingen. 
 
 
4.    lydudstyr til fælles bedste viser sig at beløbe sig til ca. 9-10.000 
      vi må se hvordan det kan løses. 
 
 
5.     Foredrag med Bonderøven, endnu ikke fastlagt , da han endnu ikke har meldt tilbage  
        om hvornår det kan blive.     måske forår 2010  eller senere . 
 
 
6.     evt.   der var ikke noget. 
 
 
           næste møde: lige efter generalforsamlingen                       ref. alice 
     


